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aan JOKE SCHAUVLIEGE
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

Markebekepad Kortrijk  -  Mogelijke grondoverdracht

Langs het Markebekepad in Kortrijk werden er recent 27 Canadese populieren gekapt, 
aangezien ze een gevaar vormden voor zwakke weggebruikers. De gronden waarop de 
populieren stonden, grenzen aan het Preshoekbos, en het bewonersplatform Marke 2010-
2030 stelt voor dat de stad Kortrijk deze gronden overdraagt aan het Vlaamse Gewest. 

1. Werd het Agentschap voor Natuur en Bos (ANB) reeds gecontacteerd door de stad 
Kortrijk met het oog op de overdracht van deze gronden langs het Markebekepad? 

2. Op welke basis zou ANB een overdracht van deze gronden aanvaarden? 

3. Welke opportuniteiten voor de verdere ontwikkeling en ontsluiting van het 
Preshoekbos ziet ANB in een overdracht van deze gronden? 



JOKE SCHAUVLIEGE
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

ANTWOORD
op vraag nr. 291 van 7 februari 2018
van BERT MAERTENS

1. Het Agentschap voor Natuur en Bos (ANB) werd nog niet gecontacteerd voor de 
overdracht van deze gronden.  

2. De beslissing tot en de wijze waarop een eventuele overdracht in eigendom of beheer 
van andere overheidsgronden kan gebeuren, wordt door het ANB geval per geval 
bekeken en is onder andere afhankelijk van de te realiseren meerwaarde op 
beheerstechnisch, ecologisch en/of sociaal-recreatief vlak.  

3. Diverse primaire en secundaire wegen voor wandelaars, fietsers en ruiters takken aan 
op het Markebekepad, een recreatieve hoofdas in de toegankelijkheidsregeling van het 
Preshoekbos. Als de specifieke overdracht in eigendom of beheer een belangrijke 
meerwaarde kan bieden voor recreatie (nog te onderzoeken), lijkt het aangewezen 
deze diverse recreatieve structuren verder te integreren.


